
Möte	i	Getteröns	Fiberförening	2015‐05‐25		

Hos	Gert	på	Effekt	AB	

Närvarande,	Ingemar	Martinsson,	Gert	Bengtsson,	Tommy	Isaksson	,	Frank	Hallberg,	
Micael	Lidmalm,	Lisa	Nord,	Arne	Kastberg,	Tony	Jansson,	Tomas	Kaspersson	,	Jesper	
Vasell.	

 

Sekreterare:	Lisa	Nord	

Föregående	mötes	protokoll	godkändes	

	Dagordning	godkänd		

	

Konstituerande:	

Val	av	sekreterare	Andreas	Friedrich	

Val	av	kassör	Tony	Jansson	

Val	till	vice	ord	Thomas	Kaspersson		

	

Kassören	redovisar:		

Balansrapport	och	resultatrapport.		

Beräknat	resultat	30/4,	118	299	Skr.Inbetalda	insatser	1	400	tkr	

Rapporten	godkänd		

264	medlemmar	betalt	eller	skrivit	på	avtalet.	Ytterligare	intressenter	är	på	gång.		

	

Teknikgruppen:	

Beställning	av	tilläggstjänster.	tjänster	som	erbjuds	till	fastighetsägaren.	Dessa	
tjänster	går	direkt	mellan	fastighetsägare	och	entreprenör.	Dessa	tjänster	kan	ge	
ROT‐avdrag.	Avtalet	ligger	på	hemsidan.		

Vi	mailar	även	ut	informationen.	Hur	når	vi	ut	de	de	som	inte	har	mailadress?		

	



Möte	med	Varberg	energi	ang	samförläggning	längs	Getterövägen.		

Arbetsrutiner	framtagna	till	Elekto	Emanuel.		

Tony	tar	en	dialog	med	fastighetsägarna	om	var	de	vill	ha	sin	ingående	
fiberanslutning.	Utmärkning	kommer	ske	med	färg.		

Tony,	Gert,	Thomas	och	Tommy	deltar	i	byggmötena	från	föreningen.	Gert	kallar	och	
gör	en	dagordning.		

	

KO	och	tjänsteleveratörer:	

Tre‐fem	företag	är	intresserade	att	ansluta	föreningen.	Tjänsteutbud,	bredband,	TV	
och	telefoni.�Tre	av	dessa	har	ett	brett	tjänsteutbud.�Vi	begär	in	offert	från	de	av	
företagen	som	är	intresserade.	Jesper	arbetar	vidare	med	denna	fråga	med	stöd	av	
Arne.		

	

Övrig	fråga:	

Förslag	på	kommunikationsansvarig.Informationsansvarig	för	att	vi	ska	kunna	ge	en	
enhetlig	information	ut	mot	kunderna.	Mikael	Lidman	blir	informations	ansvarig	för	
föreningen.		

Nästa	möte	29/6	kl.	18.00	på	Roddklubben.		

	


